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 Protokół nr 87/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 maja 2021 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 87 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 

Buliński, Sekretarz – Ewa Kalisz – Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta 

potwierdził obecność wyżej wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków 

Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 87 zdalnego posiedzenia Zarządu.   

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 

on załącznik nr 1. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Katarzyna Trzaskalska – dyrektor Zespołu 

Szkół Zawodowych, pani Anna Faltynowska – zastępca dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych 

pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, pani Beata Widźgowska – 

naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych, pan Marek Szychowski – 

inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa, pani Barbara Orłowska – naczelnik 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 85/2021,           

86/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 85/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 85/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 86/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 86/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Młodzi zawodowcy w świecie”.  

/głos zabrała K. Trzaskalska – dyrektor ZSZ oraz pani Anna Faltynowska – zastępca dyrektora 

ZSZ/ 

Pani Faltynowska poinformowała, że projekt zostanie sfinansowany przez Fundację Rozwoju 

Systemu Edukacji (FRSE) – Narodowa Agencja programu ERASMUS+. Wyjaśniła, że projekt 

skierowany jest do uczniów technikum w zawodzie technik rolnik oraz technik żywienia i usług 

gastronomicznych. Dodała, że w projekcie weźmie udział 30 uczniów i 3 opiekunów, w ramach 
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projektu odbędą się praktyki zawodowe w branżach: gastronomicznej i rolniczej. Celem 

projektu jest uatrakcyjnienie oferty edukacyjnej szkoły w porównaniu do standardów 

europejskich i międzynarodowego rynku pracy. Ponadto kolejnym celem jest rozwijanie sieci 

kontaktów zagranicznych, wymiana doświadczeń oraz dobrych praktyk, przełamanie bariery 

językowej wśród uczniów i nauczycieli, kształtowanie kompetencji kulturowych i społecznych.  

Pani Faltynowska poinformowała, że praktyki zawodowe odbędą się w Grecji. Okres realizacji 

projektu będzie trwać od 01.09.2021 r. do 01.12.2022 r. Określona zgodnie ze stawkami 

ryczałtowymi wartość wnioskowanej kwoty w projekcie wynosi 61 689 EURO. Wkład własny 

w projekcie nie jest wymagany. 

Pani Trzaskalska poinformowała, że wniosek trzeba złożyć najpóźniej do 11 maja. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pani Łątkowska zapytała na jaką grupę osób jest składany wniosek. 

Pani Faltynowska odpowiedziała, że w projekcie weźmie udział 30 uczniów oraz 3 opiekunów. 

Pani Trzaskalska dodała, że w projekcie będzie brało udział 15 uczniów w zawodzie technik 

rolnik oraz 15 uczniów w zawodzie technik żywienia i usług gastronomicznych. 

Pani Grzywacz pogratulowała pani Trzaskalskiej oraz pani Faltynowskiej, że podjęły się 

realizacji powyższego projektu. Dodała, że życzy spełnienia wszystkich zamierzeń i żeby 

wyjazd odbył się bez zbędnych komplikacji.  

Pani Trzaskalska poinformowała, że współpraca z Grecją jest dzięki inicjatywnie posła 

Zbigniewa Ziejewskiego, który zaprosił panią Barbarę Geresz – przedstawicielkę Polsko – 

Greckiej Izby Przemysłowo – Handlowej do naszego powiatu. 

Pan Wicestarosta przyłączył się do gratulacji i życzył pani Trzaskalskiej oraz pani 

Faltynowskiej, żeby pandemia pozwoliła na realizację projektu.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani K. Trzaskalska oraz pani A. Faltynowska wylogowały się ze zdalnego posiedzenia/ 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla 

zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1252N Mroczenko – Montowo na 

odcinku od km 4+610 do km 5+530”.  

/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że na realizację inwestycji złożonych zostało 6 ofert, 

najkorzystniejszą ofertą była oferta złożona przez: Przedsiębiorstwo Drogowo – Budowlane   

Sp. z o.o. z Brodnicy, cena ofertowa brutto wynosi: 899 880,82 zł. Dodała, że w świetle 

znowelizowanego prawa zamówień publicznych pojawił się obowiązek, który mówi iż osoby 

mogące wpłynąć na wynik postępowania powinny złożyć oświadczenie o braku konfliktów        

i o niepodleganiu wykluczeniu z tytułu skazania prawomocnym wyrokiem sądu za przestępstwa 

związane z zamówieniami publicznymi. W związku z powyższym zostały przygotowane do 

podpisania oświadczenia dla Członków Zarządu. Pani Robaczewska poinformowała, że termin 

wykonania inwestycji zaplanowany jest na 1 października 2021r., okres gwarancji 84 miesiące.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały.  
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Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla 

zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – 

Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny – Wonna i drogi 

powiatowej Nr 1313N Iława – Karaś – dr. Nr 1299 N (Wonna)”.  

Pani Robaczewska poinformowała, że na realizację inwestycji złożonych zostało również          

6 ofert, najkorzystniejszą ofertą była oferta złożona przez: DROGOMEX Sp. z o.o. z 

Pruszkowa, cena ofertowa brutto wynosi: 8 732 726,66 zł, termin wykonania inwestycji do        

6 maja 2022r., okres gwarancji 84 miesiące. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pan Buliński zapytał jakie było inne kryterium wyboru w postępowaniu oprócz ceny.  

Pani Robaczewska odpowiedziała, że kryterium wyboru oprócz ceny był termin wykonania 

inwestycji oraz okres gwarancji. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr 71/487/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 3 grudnia 2020r. w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbiorów 

technicznych zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. nr 538 Skarlin – 

Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra”.           

Pani Robaczewska wyjaśniła, że zmienia się skład osobowy komisji to znaczy w miejsce pani 

Mileny Fonderskiej, która była powołana na sekretarza komisji (osoba pracowała do stycznia 

2021r. na zastępstwo) weszła pani Wioleta Puwalska. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1252N Mroczenko – Montowo na odcinku od km 

4+610 do km 5+530”.  

 

Pani Robaczewska poinformowała, że prace związane z realizacją inwestycji są prowadzone na 

zgłoszenie, nie ma obowiązku powołania inspektora nadzoru. Natomiast prawo budowlane 

dopuszcza ustanowienie inspektora nadzoru inwestorskiego jako osoby pełniącej samodzielną 

funkcję techniczną w budownictwie z ramienia inwestora. Dodała, że inwestycja na tym 

odcinku jest realizowana w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, natomiast koszt 
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inspektora nadzoru inwestorskiego jest kosztem kwalifikowanym, zgłoszonym do wniosku. 

Stwierdziła, że przy realizacji tej inwestycji będą środki zewnętrzne, stąd wniosek o 

ustanowienie inspektora nadzoru. W związku z powyższym do pełnienia funkcji inspektora 

nadzoru inwestorskiego proponuje się pana Przemysława Zielińskiego prowadzącego 

działalność gospodarczą pod nazwą Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji Przemysław 

Zieliński w Iławie. Dodała, że z ramienia pana Zielińskiego funkcję inspektora nadzoru 

inwestorskiego będzie pełnił pan Jerzy Kowalczyk. Poinformowała, że wynagrodzenie 

inspektora nadzoru inwestorskiego będzie wynosić brutto 7 670,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 

Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny Wonna i drogi powiatowej Nr 

1313N Iława – Karaś – dr. Nr 1299N (Wonna)”.                             

Pani Robaczewska poinformowała, że inwestycja jest również realizowana w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Do pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego 

proponuje się również pana Przemysława Zielińskiego prowadzącego działalność gospodarczą 

pod nazwą Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji Przemysław Zieliński w Iławie. Dodała, że 

z ramienia pana Zielińskiego funkcję inspektora nadzoru inwestorskiego będzie pełnił pan Jerzy 

Kowalczyk. Poinformowała, że wynagrodzenie inspektora nadzoru inwestorskiego będzie 

wynosić brutto 87 330,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy najmu lokalu użytkowego Nr 218 w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

/głos zabrała pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych / 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął wniosek Ostródzkiego Stowarzyszenia 

Mniejszości Niemieckiej „Jodły” w sprawie rozwiązania umowy najmu lokalu. Wyjaśniła, że 

przyczyną rozwiązania umowy jest likwidacja koła Mniejszości Niemieckiej w Nowym 

Mieście Lubawskim. Dodała, że umowa zostanie rozwiązana z miesięcznym okresem 

wypowiedzenia, to jest z dniem 31 maja 2021r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wniosek Ostródzkiego Stowarzyszenia Mniejszości Niemieckiej „Jodły” stanowi załącznik      

nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących 

własność Powiatu Nowomiejskiego.  

Pani Widźgowska poinformowała, że w związku z wypowiedzeniem umowy najmu lokalu 

przez Ostródzkie Stowarzyszenie Mniejszości Niemieckiej „Jodły” zostanie wywieszony wykaz 

lokali przeznaczonych do oddania w najem. Wyjaśniła, że wykaz będzie umieszczony na 

tablicy ogłoszeń oraz na stronie internetowej powiatu przez okres 21 dni w terminie                 

od  14.05.2021 r. do 04.06.2021 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części wsi 

Biskupiec, gmina Biskupiec.  

/głos zabrał pan M. Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa/ 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna oraz drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 

poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie.   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 4. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części wsi 

Słupnica i w części wsi Biskupiec, gmina Biskupiec.  

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to również zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna oraz drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 

poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie.   

 



6 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 7. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 8. 

Wniosek Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 9. 

/pan M. Szychowski wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

/głos zabrała pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. Dodała, że kontrola 

dotyczyła oceny sytuacji dzieci umieszczonych w rodzinach zastępczych  oraz monitorowanie 

procedur adopcyjnych. Poinformowała, że kontrola odbyła się w terminie od 19 do 23 kwietnia 

2021r. w trybie zdalnym. W wyniku przeprowadzonej kontroli nie stwierdzono 

nieprawidłowości oraz nie wydano zaleceń pokontrolnych.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

/pani B. Orłowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 11. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z analizami 

samorządowymi oraz z raportami o miejscach publikacji artykułów prasowych i 

wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów Polskich. 

 

Analizy samorządowe stanowią załącznik nr 12. 

Raporty Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 13. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Pan Starosta poinformował, że powiat otrzyma dofinansowanie w wysokości 780 000 zł z 

przeznaczeniem na modernizację budynku Domu Dziecka w Pacółtowie. Dodał, że nie są to 

wystarczające środki na remont, ponieważ kosztorys opiewa na znacznie większą kwotę. 

Nadmienił, że po remoncie części budynku zostanie tam przeniesiony Powiatowy 

Środowiskowy Dom Samopomocy. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka 
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